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Abstract (en)
The exhaust pipe has an inner tube (2) which can be moved inside an outer tube (3), so that an annular air gap (4) is created. The outer tube is
associated with an extension compensator (9,10), which is formed by hydraulic deformation of the wall (11) of the outer tube, in the manner of a
bellows. The air gap may be formed by hydraulic expansion of the outer tube. Each extension compensator may be arranged in a region (13,14)
which reduces the tensions on the components. Corrugations (12), which are formed in the wall of the outer tube, and which can accommodate
length alterations due to thermal effects, are also discussed.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Abgasleitung (1) mit einem in einem Außenrohr (3) unter Ausbildung eines ringförmigen Luftspalts (4) relativ
verlagerbaren Innenrohr (2), wobei dem Außenrohr (3) ein Dehnungsausgleicher (9, 10) zugeordnet ist, der durch hydraulische balgartige
Umformung der Wandung (11) des Außenrohrs (3) gebildet ist. Jeder Dehnungsausgleicher (9, 10) ist in einem Bereich (13, 14) angeordnet, in dem
betriebstechnisch die Dehnungskompensation sinnvoll ist. Die im Betrieb auftretenden Längenänderungen können so wirksam kompensiert werden.
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